
Aftenen startede med oplæg fra Karsten Nonbo – et både spændende og informativt oplæg uden 
løfter  
 
Generalforsamling  
 
1.  Arno Larsen blev valgt til dirigent 
Konstaterede at generalforsamlingen lovligt indvarslet 
 
2.. Formandens beretning blev godkendt  
 
3. Revideret regnskab godkendt  
 
4. Hans Jørgen Wiberg og Claus Rygaard var villige til genvalg og blev genvalgt til bestyrelsen. 
Valg af suppleant, Anni Grølsted var på valg og ønskede ikke genopstilling .   Rene Kragh blev 
valgt.  
 
5. Valg af revisor  Arno Larsen og John Kuzon blev valgt og Lisa Oldrup blev valgt som suppleant  
 
6. Kontingent fortsatte uændret  
 
7. Indkomne forslag: 
 
a.: Generel debat omkring fællesantennneanlægget. 
 
John Kuszon havde kontaktet SEAS- nve - fibernet, og ønskede en generel drøftelse. 
 
Bestyrelsen blev opfordret til at arbejde videre med SEAS-nve. 
 
b.: Forslag om at støtte en retsag imod Guldborgsund Kommune  for at få afklaret salgets af 
fællesantennens retsgyldighed. 
 
Generalforsamlingen besluttede at bidrage til en evt. retssag med et beløb på  maks. Kr. 5.000,-. 
 
Beløbets anvendelse  skal udelukkende anvendes til en retssag ikke til en forudgående  
undersøgelse.   
 
You see (TDC) har overtaget vores Guldborgsunds antenne . John Kuzon har undersøgt andre 
muligheder, ” Fibernet ” og  hvad det måtte indebærer. Har de fremmødtes opbagning til dette, 
enighed om dette var en god ide. Bestyrelsen opfordres til at arbejde videre med dette. 
 
8. Vedr. vejbelægningen på vejene i området: 
 
Der var en livlig debat omkring færdigmelding  af fjernvarmeprojektet hos lodsejerne, og 
Grundejerforeningens rolle i den forbindelse. 
 
Bestyrelsen opfordredes til  at at lave vejsyn på samtlige  veje i området, inden den sidste 
asfaltering.  
 
Ved mangler bør den enkelte beboer henvende sig til kommunen 
Medlemstallet i grundejerforeningen er oppe på 82, det højeste nogen sinde , dette er ud af 115 
husstande.  
 
Generalforsamling slut. 


